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Läsnä: 
Sanna Laiho 
Risto Säntti 
Olli Pekkanen  
Tuija Toivola 
Jukka Väisänen 
Anna-Maria Vilkuna  
Matti Rantala  
Irene Alsti-Lehtonen  
Markku Tähtinen 
Tuomas Korkalainen 
 
 
Poissa:  
Pekka Matvejeff 
Antti Pönni 
Leena Unkari-Virtanen 
Aku Aarva 
Pirve Lapiolahti 
Kati Liikanen 
 

1. Avaus 
 
Risto Säntti totesi kokouksen avatuksi. 
 
 
2. Katsaus vuoden 2012 raportointiin 

 seurantaraportti 1.7. - 31.12.2012 
 väliraportti 1.1. - 31.12.2012 

 
Seurantaraportti on lähetetty rahoittajalle eteenpäin. Matti Rantala esitteli olennaiset numerotiedot. 
Tavoitteet on ylitetty reilusti, ollaan todella hyvässä tilanteessa. 

 Aloittaneet henkilöt: Vahvistaminen ja juurruttaminen on jatkon tavoite 
 Lyhytkestoiset koulutukset: Hyvä tilanne 
 Koulutus- ja henkilötyöpäivät: Tavoite ylitetty  etätyöskentelyn päivien määrä vielä pieni, mutta 

tulee täyttymään PROksi-työskentelijöistä 
 Yritykset: Hyvässä jamassa. Jatkossa keskitytään siihen, että saadaan yritykset pysymään 

mukana 
 
Merkittiin tiedoksi: Jatkotavoitteena vakiinnuttaminen ja juurruttaminen  
 
 
Espoon ja Vantaan kanssa on käynnistynyt yhteistyö. Uudenmaan muiden ammattikorkeakoulujen 
kanssa yhteistyötä ei ole vielä ollut. Rantala näkee tämän seuraavana askeleena, tämän vuoden aikana 
toteutuvana. 
 
Ensi syksystä 2013 kevääseen 2014 paneudutaan siihen, miten hankkeen tuotoksia valtavirtaistetaan 
Metropoliassa ja muissa ammattikorkeakouluissa. 
 
Irene Alsti-Lehtonen esitteli koulutuksen kuulumiset vuodelta 2012 
Tuomas Korkalainen esitteli tiedotuksen kuulumiset vuodelta 2012 
Markku Tähtinen esitteli PROksi-alustan kuulumiset vuodelta 2012 
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Kommentteja ja keskustelua aiheesta:  
 
Risto Säntti otti esille kysymyksen, missä Somepentujen käsikirjaa voisi kommentoida. Somepentujen 
käsikirjasta on tulossa suora julkaisulinkki. Markku Tähtinen ehdottaa yleisen palvelun perustamista, 
jossa kaikki halukkaat pääsisivät kommentoimaan, ehdottamaan hankkeeseen liittyviä asioita. 
Keskusteltiin myös PROksi-palvelun aineistopankin toiminnasta ja sen kehittämistä. Jukka Väisänen 
pohti, voisiko tutkimussuunnitelma näkyä PROksissa. Sovittiin, että sellainen tehdään, jos yhteistyö 
jonkun yrityksen kanssa käynnistyy.  
 
 
Tuija Toivola Haaga-Helia ammattikorkeakoulusta toivoi Reitittimen tulevan heidän opinnäytetyö-
vastuukoordinaattoreiden tapaamiseen. Toivola selvittää, milloin se on.  
 
 
Merkittiin tiedoksi: Julkaisujen kommentointi-ideaa aletaan miettiä. 
 

Päätökset: Kun väliraportti on allekirjoitettu, Matti Rantala lähettää sen ohjausryhmän jäsenille. 
 
 
Päätökset: Sovittiin, että Reititin menee esittelemään PROksia vastuukoordinaattoreiden tapaamiseen. 
Ajatuksena on myös molemminpuolinen benchmarkkaus. 
 

3. Maksatushakemus 3/2012 
 
Käytiin läpi maksatushakemusta (tilanne 31.12.2012) 
Merkittiin tiedoksi: Karkea hahmotelma siitä, missä mennään. 
 
 
4. Muutokset työntekijöiden työnkuvissa 
Merkittiin tiedoksi: Projektisuunnittelija Irene Alsti-Lehtonen siirtyy koulutussuunnittelijaksi pop- & 
jazzmusiikin koulutusohjelmaan, mutta jää 20%:lla Reitittimelle.  
Hallinto-osio jää Irene Alsti-Lehtoselle. 
Arviointi-osio siirtyy Matti Rantalalle. 
Koulutuksia vähennetään, ja loput koulutusten suunnittelut siirtyvät Markku Tähtiselle. 
Julkaisutoimittajan rekrytointi on tulossa. 
 
 
5. Hankekauden pidentämisehdotus 
 
Merkittiin tiedoksi: Hanke pitenee kesäkuun loppuun 2014 
Päätökset: Päätettiin, että hanke pidennetään kesäkuun loppuun 2014. Käytännön toimenpiteet tehdään 
rahoittajan ja Matti Rantalan välillä. 
 
6. Muut asiat 
7. Päätös 
Kokous todettiin päättyneeksi klo 16.40 
 

Helsingissä 7.2.2013 
 

__________________________________        _______________________________________ 

Risto Säntti, ohjausryhmän puheenjohtaja          Matti Rantala, Reititin-hankkeen projektipäällikkö 


